
Referat : Bestyrelsesmøde d. 20/02-25, Smedegårds Alle 27 
 
 
Da vores bestyrelsesmedlem Jytte Bie flytter pr. 1/3, er vores 1. suppleant Peter 
Damsgaard hermed indtrådt i bestyrelsen og overtager samtidig kasser posten. 
 
Vi har nu modtaget den endelige beslutning omkring plac. af den nye affalds Ø. 
Se fremsendte mail af d. 6/2 fra Jacob Domi bolig. 
 
Drøftet referatet fra havegennemgangen. 
Krat/vild bevoksning, vil blive driftet lidt oftere 
Nogle af de store områder med stenmel og kanter mod murværk, nedlægges med 
tiden og der sås græs. 
Oprydning i vores affalds område af sten og betonrester. 
Storskrald plads bevares, men der opfordres til bedre “orden” når der smides affald. 
Den stor P plads ved Smedegårds Alle er blevet “renoveret” 
I forbindelse med den nye affalds Ø, hvor der bliver fældet 2 stk. træer for at give 
plads til kranbil, i forbindelse med tømning af de nedgravede beholdere, vil der blive 
genplantet 2 nye træer i vores afdeling. 
Overkant af brønde i fortov på Smedegårds Alle ( ved vejen ) vil blive reguleret, så 
de kommer i niveau med fliser. 
 
Bestyrelsen er indkaldt til møde omkring afdelingens drift og vedligehold planer for 
2025/26, tirsdag d. 18/3 kl. 13.30 
 
Det er nu bestemt at den dobbelte EL - ladestander bliver placeret som de 2 første P 
pladser til højre på den store P plads ved Smedegårds Alle, ifølge Domi vil de blive 
opsat indenfor 2/3 måneder. 
 
Der arbejdes i bestyrelsen med et oplæg/ændring til vores Vedligeholdelses - 
reglement, omkring hvilke planter der betragtes som ikke egnede, grundet deres 
evne til at brede sig og undergravning af murværk med deres rodnet. 
 
Under eventuelt, blev der nævnt at automatisk lys i cykelskurene igen er ude af drift, 
serviceafdelingen er blevet bedt om at ordne dette hurtigst mulig.  
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